
Szentendrén születtél. Milyen kap-
csolatod van a várossal-illetve neked 
mit adott Szentendre?
 
Mindig is fontos helyet foglalt el a 
város a szívemben, számomra a ki�
kapcsolódást, a kora gyerekkori  és 
az iskolás élményeket jelenti. Még 
alsó tagozatos koromban elköltöztem 
Szentendrérõl Biatorbágyra, így eny�, így eny�
nyi a kötõdés a szülõvárosomhoz. 
Felnõttként már számos rendezvényt 
látogattam, és mindig nagyon magá�, és mindig nagyon magá�
val ragad az a kulturális forgatag, ami 
a városban zajlik.
Elképzeléseim között szerepel, hogy 
a város kulturális életében is szere�
pet vállalok, mint elõadómûvész.
 
Mikor érezted azt, hogy gitármûvész 
szeretnél lenni, kik hatottak rád leg-
inkább, hogy ezt a pályát válaszd?
 
Tehetségemet még általános isko�
lában ismerte fel egy  biatorbágyi 

pedagógus, aki�
nek sokat kö�
szönhetek, még 
az iskolai évek 
alatt számtalan 
kulturális ren�
dezvényen sze�
repeltettek, ad�
tak lehetõséget, 
hogy bontogas�
sam szárnyai�
mat. A gitárral, 
mint hangszerrel 
elõször a nagyma�
mámnál találkoz�
tam, családban 
volt egy hang�
szer, ami nagyon 
megtetszett, elsõ 

látásra szerelem volt és attól kezdve, 
hogy a kezembe vettem, más hang�
szer már nem is érdekelt. Míg a töb�
biek kinn fociztak, addig én szorgal�
masan gyakoroltam és gyártottam az 
álmokat, hogy mi szeretnék lenni, ha 
felnövök.
Zenei tanulmányaimra hatással volt 
a Pászti Miklós Zeneiskola, ahol el�
sajátítottam a zenei alapokat, majd 
késõbb magánnövendékként számos 
és neves oktatóval kerültem kapcso�
latba, akiknek zeneileg, emberileg 
nagyon sokat köszönhetek. Sosem 
szerettem volna úgy játszani a hang�
szeren, ahogy a többiek, mindig is ke�
restem a saját utamat, amit késõbb 
meg is találtam a latin jazz zenén 
belül. Így felnõttként már mesterkur�
zusokon vettem részt, ahol az adott 
mûfajok nagyjaitól személyesen tanul�
hattam, leshettem el a minden vará�
zsát a mûfajnak, talán a legnevesebb 
tanáraim egyike Al Di Meola jazz gi�
tár világsztár.

 
Kik a  zenében-gitármûvészetben  a 
példaképeid és miért?
 
Számomra minden olyan zenész példa�
kép, aki magára formálta azt a zenei vi�
lágot, amiben alkot, vagyis érzem rajta, 
hogy miközben játszik tényleg megszü�
letik valami a hangok között. Számomra 
minden olyan mûfaj érdekes, ami hordoz 
gondolatokat, dallamokat, lehet ez bár�
milyen mûfaj igazából. Büszke vagyok 
arra például, hogy tanáraimra, mint 
mûvészekre is felnézhetek, vagyis aktí�
van dolgoznak még a mai napig és mert 
nemcsak szakmailag, hanem emberileg 
is közel állnak hozzám. Néhány nevet 
említenék hangszeresek közül, akiktõl 
sokat tanulhattam , illetve példaképe�
im is, általuk tapasztaltam meg a zene 
születését és szabadságát, energiáját. 
Kukovecz Gábor és Al Di Meola gitáros, 
Mario Parmisano zongorista. 
Nyilván a zene nagyon sok irányból 
érkezik az emberhez, s ezek mind 
hatással vannak a késõbbi zenei el�
képzeléseimre. Hazánkban is számos 
olyan mûvész van, akik példaképként 
vannak szemem elõtt, bennük érzem 
az ösztönös alkotóerõt, ami egyedivé 
teszi az alkotásaikat, hagy említsek 
meg néhány nevet, Szakcsi Lakatos 
Géza, Presser Gábor, Zorán, Szörényi 
Levente, Bródy János, vagy a fiata�
labb generációból például Alapi István 
vagy Pély Barna.
 
 
Mesélj bõvebben arról, hogy milyen 
zenei mûfajokat szeretsz és melyikek-
ben vagy jártas? A konkrét irányvona-
ladról - stílusodról írjál bõvebben.
 
Mûfajokról nem szívesen beszé�
lek inkább arról, hogy számomra 
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minden olyan zene érdekes, ami 
képes érzelmeket, gondolatokat 
közölni, ez lehet Chick Corea jazz 
szerzeményeitõl egészen a Sebes�
tyén Mártáig, vagyis a magyar nép�
dalig bármi. Szívesen hallgatom 
meg mindazt, ami  dallamos illetve 
hangulatilag épp közel áll hozzám. 
Jómagam a fúziós latin jazz mûfajon 
belül dolgozom ,ami  számomra azért 
érdekes ez a zenei irányzat, mert a 
hangszeres mesterség mellett kí�
sérletezhetek új fajta hangzásvilá�új fajta hangzásvilá� hangzásvilá�
gokkal, ritmusokkal is.  Ami zenei� ritmusokkal is.  Ami zenei� is.  Ami zenei�
leg most közel áll hozzám az Astor 
Piazzolla tangó szerzeményei, melyet 
eredetileg harmonikára írtak, de gi�
tárral átültetve és újra átgondolva na�
gyon frissítõ és kikapcsolódást ígérõ 
dallamok születnek újjá általa.
 
Melyek azok a mûfajok, amelyeket a 
legszívesebben játszol?
 
Szívesen alkotok a jazz, latin�jazz, 
swing, szamba mûfajokon belül, amik 
számomra magát az életerõt és a po�
zitív energiát jelentik. Munkásságom 
azonban nem csak a hangszeres mun�
kára korlátozódik, sokkal szélesebb 
a látóköröm, hiszen van egy magán�
stúdióm, ahol reklámfilmek zenéjét 
készítem, énekeseknek hangfelvéte�
lét vagy épp zenei alapot készítek, 
vagy akár feldolgozásokat  épp ab�
ból a mûfajból, ami  az énekes vagy a 
megrendelõ stílusának megfelelõ.
 
Milyen fellépéseken szeretnél játsza-
ni? Mik a jövõbeli elképzeléseid?
 
Dolgoztam idáig televíziós produkci�
ókban ugyanúgy, mint a különbözõ 
élõzenének helyt adó jazz bárokban 
is. Mindenhol szívesen játszok szó�
lóban vagy a zenekarommal, ahol 
lehetõséget kap az élõ zene.
 A visszajelzések alapján nagyon sok 
embert meg tud érinteni a minõségi 
és dallamos gitárzene, én ezt tapasz�
talom.
 
Mik voltak az életedben a legmeg-
határozóbb fellépéseid?
 
Legmeghatározóbb? Az elsõ ha�
talmas élményem az volt, ami�
kor még 1995� ben diákként si�
került elkészítenem egy klasszikus 
gitárlemezt és ennek sikere kapcsán 
meghívott a Zenebutik C mûsorba 

Juhász Elõd, mint ifjú tehetséget, és 
egy szponzor cég is mögém állt. Tõlük 
ajándékba kaptam egy spanyol gitárt, 
ami egy kivalló flamenco mesterhang�
szer, ezek az élmények nagyon sok 
erõt adtak akkor  ahhoz a hitemhez, 
hogy igen is van értelme a kitartó mun�
kának és egyedi elképzeléseknek.
Volt egy médiában aktívabbként 
szereplõs korszakom is arra is szíve�
sen emlékszem, ahol egy projekttel 
kapcsolatban sok mûsorban eljutot�
tunk például a Dáridóba, RT L.�klub, 
Tv2 mûsoraiba, de most hirtelen még 
egy élmény jut eszembe, amire szíve�
sen emlékszem: 2004�ben egy kul�
turális cégen keresztül kijutottam a 
nemzetközi frankfurti hangszerkiállí�
tásra, mint magyarországi fellépõ. Itt 
kapcsolatom lett a nemzetközi Ibanez 
gitárokat gyártó céggel ahol készítet�
tek számomra egy mesterhangszert, 
amelyre azóta is büszke vagyok. 
 
Mik a terveid a jövõben(álmok- ter-
vek-fellépések)A következõ fellépése-
id hol lesznek?
Nagyon sok elképzelésem van, amit 
szeretnék megvalósítani idén, töb�
bek között mindjárt kezdem azzal, 
hogy  születõben  van egy olyan pro�
jektem, amiben már nem csak az 
instrumentális zene kap teret, hanem 
egy énekesnõvel és egy zongoristá�
val  olyan triót keltünk életre, amely 
által sokkal több  fülhöz tudunk majd 
eljutni. Olyan szórakozóhelyeken is 
lehetõséget kapunk ezután ahol az 
ének van inkább elsõdleges szerep�
ben, így sokkal populárisabb  zenei 
elképzeléseket valósítunk meg ezzel.
Magyarországon egyelõre keresem azt 
a szervezési szálat, ami segít jobban 
bekerülni a zenei körforgásba. Érde�
kes az, hogy külföldön, Ausztriában, 
Németországban sikerült egy kon�
cert menedzsert magunk mögé állí�
tani, így egészen sok lehetõségünk 
lesz idén is, s remélem, eljutunk 
Belgiumba illetve Japán�
ba is, hiszen 

mindkét irányba folynak az egyezte�
tések egy koncert körút megvalósí�
tására. Szeretnék Magyarországon is 
hasonló körülményekre lelni, jelenleg 
is keressük ennek lehetõségét.
Jómagam mindig is ügyeltem arra, 
hogy ne a  koncertek sokasága, a 
rutin vagy a megélhetés hajtsa a ze�
nekaromat, hanem az, hogy milyen 
mûvészi mondanivalóval, illetve ener�
giával épül fel egy mûsor, hogy legyen 
mondanivalója, témája egy adott 
koncert anyagnak, erre ügyelek mind 
a mai napig is.

Milyen új zenei formációban lépsz fel?
 
A 2009� ben sikerült olyan kollégák�
kal is megismerkednem, akikhez kö�
zel áll a zenei kifejezés ezen formája, 
és így már egységes erõként tudunk 
elõre haladni céljaink megvalósí�
tásában. Jelenleg dolgozom Ottrok 
Béla, Hetényi Kálmán zongoristákkal, 
Bánkúti László és Soós Balázs 
nagybõgõsökkel, és Váradi Tünde 
énekesnõvel. 
  
 
Mik a jövõbeli terveid és mikben kí-
sérletezel?
 
Bízom abban, hogy idén tudok talál�
kozni a Szentendrei Fesztiválok vala�
melyikén a helybéli közönséggel, épp 
ezen dolgozunk jelen pillanatban is, 
illetve, hogy  a szervezéssel, mene�  a szervezéssel, mene�, mene�
dzseléssel kapcsolatos kérdésekre is 
konkrét választ kapok, kivel és milyen 
szerzõdési feltételek szerint tudunk 
t o � vább dolgozni. A 

tervek között 
szerepel egy 

k o n c e r t f i l m 
forgatása is, 
ami nemsoká�

ra a honlapo�
mon is hamarosan 
elérhetõ lesz. Ezen 
bemutatjuk a je�

lenlegi projekteket, 
mûvészeket, akikkel fel�

épül a produkcióm.
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